

# 快速安裝手冊

## Wireless N 150 Pico USB 無線網路卡



感謝您購買D-Link Wireless N 150 Pico USB 無線網路卡。本手冊將導引您完成無線網路卡的安裝。請確認您包裝內的配件是否完整。

### 包裝清單



DWA-121 Wireless N 150 Pico USB 無線網路卡



光碟 (內含設定精靈與驅動程式軟體)

假如有缺少任何配件敬請與您購買的經銷商聯繫。

### 系統需求

- 具備一台電腦並具備USB插槽
- Windows® 7, Windows Vista® (32/64-bit), XP (32/64-bit with Service Pack 3 或更新), 與Linux等作業系統
- 300MHz 處理器與至少 64MB 記憶體

DWA-121

### DWA-121 產品功能

D-Link Wireless N 150 Pico USB 無線網路卡(DWA-121)採用D-Link Wireless N 150 技術與1T1R 無線天線提供150Mbp高速無線網路連線。迷你的外型設計方便攜帶完全不佔空間，是您筆記/桌上型電腦升級11n高速無線網路最佳選擇。

### 安裝前確認

在您進行新購買之D-Link 無線網路卡安裝前,請先確認以下事項：

- 請先移除原電腦既有之舊的無線網路卡
- 停用任何內建於電腦的無線網路卡
- 確認您無線寬頻路由器的無線網路名稱(SSID)與安全加密的密碼。

**備註：**假如您的電腦有安裝其他品牌或是D-Link 其他型號的網路卡,請先將電腦中相關的軟體程式移除再進行DWA-121的軟體安裝。部分的軟體可能會與新的軟體相衝突。您也可以使用Windows® 7, Windows Vista® 與 XP 內建無線連線程式。

### 安裝

#### 步驟 1:

開啟您的電腦並且將DWA-121 光碟放入電腦的光碟機中。假如光碟的自動啟動程式沒有自動執行, 您可以手動點選開始>執行。在開啟欄位中輸入”D:\Autorun.exe” (當D為您電腦光碟的磁碟代號)。

#### 步驟 2:

當安裝畫面顯示時, 請點選安裝驅動程式並且依據畫面導引完成您無線網路卡的安裝與設定。

**備註：**在您開始安裝前, 請將您網卡的序號與硬體版本(如：A1)抄寫下來, 當您透過電話進行客服協助時將會用到此資訊。



### 請記得!

請將隨設備包裝中所附的序號貼紙撕下, 並且張貼在下面的位置：

將您的貼紙張貼在這個框框中：



#### 步驟 3:

完成安裝後, D-Link DWA-121可透過無線連線管理程式軟體進行連線設定。您可以透過此軟體進行無線網路的選擇、加密設定與連線。請點選您電腦桌面上標示”Wireless Connection Manager”的圖示啟用無線管理軟體。

**備註：**為確保您的保固權益, 請妥善保存此快速安裝手冊及已貼上的序號資訊貼紙。未來您若設備故障送修時需一併附上本手冊及序號貼紙, 以利辨識產品保固週期資訊。

### 技術支援

如果您還有任何本使用手冊無法協助您解決的產品相關問題, 台灣地區用戶可以透過我們的網站、電子郵件或電話等方式與D-Link台灣地區技術支援工程師聯絡。

D-Link 免付費技術諮詢專線：0800-002-615

服務時間：週一至週五，早上9:00到晚上9:00 (不含周六、日及國定假日)

網 站：<http://www.dlink.com.tw>

電子郵件：[dssqa\\_service@dlink.com.tw](mailto:dssqa_service@dlink.com.tw)

<sup>1</sup> 無線網路最大傳輸速率是依據IEEE 802.11n之無線規範所定義。實際的傳輸速率會依不同因素而有所改變, 包含網路的傳輸量、建築物的建材、格局結構、與超出無線網路涵蓋範圍或實際上網的速率不足等因素, 皆會影響整體的無線訊號與傳輸速率。無線網路的傳輸速率與涵蓋範圍為D-Link 依據Wireless G與Wireless N無線產品進行測試。<sup>2</sup> WPS功能僅支援透過PIN碼進行安全連線。<sup>3</sup> 電腦必須使用符合Microsoft作業系統所建議之系統需求。<sup>4</sup> 採用USB1.1介面將會影響無線傳輸效能。建議採用USB2.0標準之介面。<sup>5</sup> 最新的產品軟體與相關文件敬請參考<http://www.dlink.com.tw>網站說明。<sup>6</sup> 產品的規格、尺寸或其他異動恕不再另行通知, 實際產品的外觀可能與包裝彩盒印刷有所差異。

©Copyright 2010. D-Link 版權所有。D-Link與相關D-Link 商標與D-Link RoHS logo為D-Link 友訊科技版權註冊所擁有。所有其他圖示與商標亦分別隸屬於各別公司所擁有。

Version 1.10(TW) | July 11, 2011 6DWA121Q..T2G

**D-Link**<sup>®</sup>

# Quick Install Guide

## Wireless N 150 Pico USB Adapter



Thank you for purchasing the Wireless Pico USB Adapter. Follow the easy steps in this guide to properly set up your adapter. Please verify that all the package contents below are available.

### Package Contents



DWA-121 Wireless N 150 Pico USB Adapter



CD with drivers and documentation

If any of the above items are missing, please contact your reseller.

### System Requirements

- A desktop computer with an available USB slot
- Windows® 7, Windows Vista® (32/64-bit), XP (32/64-bit with Service Pack 3 or higher), and Linux
- 300MHz processor and at least 64MB of RAM

**DWA-121**

### What This Product Does

The D-Link Wireless N 150 Pico USB Adapter (DWA-121) is an 802.11n client device that delivers unrivaled wireless performance for your desktop computer. Once connected, access your network's high-speed Internet connection while sharing photos, files, music, video, printers, and storage.

### Before You Begin

Before installing your new D-Link wireless adapter, please verify the following:

- Remove any previous installations of wireless adapters.
- Disable any built-in wireless adapters.
- Verify the settings such as the wireless network name (SSID) and security settings of the network(s) you want to connect to.

**Note:** If you have installed a different manufacturer's adapter or a different model D-Link adapter, make sure the software is uninstalled before installing the new software. Some utilities may cause a conflict with the new software. Windows® 7, Windows Vista® and XP users may use the built-in wireless utility.

### Installation

#### Step 1:

Turn on the computer and insert the D-Link DWA-121 Driver CD in the CD-ROM drive. If the CD Autorun function does not automatically start on your computer, go to **Start > Run**. In the run box type "**D:\Autorun.exe**" (where **D:** represents the drive letter of your CD-ROM drive).

#### Step 2:

When the installation screen appears, click **Install Drivers** and follow the on-screen instructions to install and configure your wireless adapter.

**Note:** Before installing, write down the serial number and hardware revision (e.g. A1) in case you need to contact technical support.



### Reminder

Please remove the label from your device and paste in the section below.

Paste your device's label here:

**Note:** Keep this label for future reference.

### Technical Support

Having trouble installing your new product? D-Link's website contains the latest user documentation and software updates for D-Link products. U.S. and Canadian customers can contact D-Link Technical Support through our website or by phone.

#### United States

Telephone: (877) 453-5465

Internet: <http://support.dlink.com>

#### Canada

Telephone: (800) 361-5265

Internet: <http://support.dlink.ca>

Copyright ©2010 D-Link Corporation/D-Link Systems, Inc. All rights reserved. D-Link and the D-Link logo are registered trademarks of D-Link Corporation or its subsidiaries in the United States and other countries. Other trademarks are the property of their respective owners. Maximum wireless signal rate derived from IEEE Standard 802.11g and 802.11n specifications. Actual data throughput will vary. Network conditions and environmental factors, including volume of network traffic, building materials and construction, and network overhead, lower actual data throughput rate. Environmental factors will adversely affect wireless signal range. Product specifications, size and shape are subject to change without notice, and actual product appearance may differ from that depicted on the packaging. Visit [www.dlink.com](http://www.dlink.com) for more details.